
2018-05-30 Afd12 Markvandring 2018 

 

Mødereferat:   Markvandring – afd. 12 

 Møde dato: 30/5 2018 

 Tilstede: Jesper, Thorwald,   Birthe, Arne,  

 Fraværende: Claus, Kenneth 

 Referent: Arne 

 

 Hvorfor klippes buskads bag opgang 15/17 overhovedet? Søbo undersøger 

 Gift – sprøjtes fliser en gang om året. 
2 Søbo folk er uddannet + haveselskab.  
Bør være klat-sprøjtning – ikke overalt. Jesper informerer haveselskab. 
at holde fliser uden sprøjtning vurderes for dyrt – eller ikke pænt 

 Tag – skal skiftes om meget få år (mange revner). Tages op på markvandring næste år. 
- solceller a la afd 11 kan overvejes (integreret løsning) 
- Søbo også med i kommunalt program om energi optimering 

 Beskidt varmt vand 
Der skiftes varmevekslere i næste 1-2 uger. Vi så en, der allerede var skiftet. 

 Mågeskræmmer. Effekt tvivlsom. Forslag om udstoppet ugle? 

 Plant træer i hegn ind mod daginstitution/cykelsti samt i huller i hegnet ud mod offentlige cykelsti 
- f.eks. birk. Plantes i kant ind mod græsset 
Gøres også i stykket hen mod grillpladsen 

 Hæk omkring parkeringspladser v blok 7-13 
Bevar de store busk, selve hækken trænger til udskiftning 
- først skære den ned til jorden og se om den kommer pænt igen 
- ellers plante nyt 
(liguster hæk => vælter, hvis den skal være så tyk) 

 Plankebord til grillhytten (Jesper skaffer) 

 Brandslukker/-klæde og grillstarter til grillhytten (Thorwald) 

 Fliser lægges til et par borde på arealet nær grillhytten 

 Ordensregler opsættes i bålhytten (Afd bestyrelsen) 

 Kanter skal mures i kælderen i blok 7-13, som aftalt sidste år (Jesper) 

 Ståltråds hegn ved fodbolds bane skal udskiftes 

 Dræn i fodboldsbane. Har forsøgt at bore huller, men dyb ler. 
- egentlig drænlægning bliver ca 100.000 kr. Det blev ikke aftalt at gøre dette. 

 Græskant mod kollegiet – ikke pæn – højt græs 
Forslag om at lave skarp kant. Jesper lejer større gravemaskine til Thorwald 

 Ønske om høje træer mod kollegiet (lydskærm) 

 Bedre belysning på udendørs arealer (og kældergange) 
- stil forslag til afd.møde 
- Jesper skaffer plan fra NH Jespersen 
- gå en tur og se LED lamper i afd 11 

 Klatmale trappe gelændere er tiltrængt 

 Nedgravede skraldespande. 
Jesper arbejder med fælles udbudsmatr. for mange afd. 
- forslag til 2019 afd.mødet 

 Fjerne de 3 rutchebaner – sker snart 
 


